
Zápis ze shromáždění delegátů tříd KPZŠ ze dne 23. 4. 2019 

Místo konání: Aula ZŠ Jeremenkova 

Čas: 16,00 hodin 

Přítomní: viz prezenční listinu 

Projednaná témata: 

1) Aktuální čerpání rozpočtu KPZŠ na rok 2018/2019 

Výbor KPZŠ informoval delegáty tříd o stavu čerpání rozpočtu na letošní rok (viz přílohu Rozpočet 

KPZŠ na školní rok 2018/19. 

Zejména o možnosti dalšího čerpání na základě požadavků jednotlivých učitelů, postupem zaslání 

požadavku na email výboru a na základě schválení konkrétní částky a účelu, bude následně 

požadovaná částka učitelům proplacena na základě předložených účetních dokladů. 

Například je možné čerpat na osázení školních záhonků, akcí v rámci výuky - přírodovědné akce 

apod. 

Dotaz zástupců byl na hrazení příspěvku na plavání, který KPZŠ nemůže na základě stanoviska 

MŠMT financovat, protože plavání je financováno přímo školou na základě příspěvku zřizovatele.  

Do konce roku bude KPZŠ přispívat na akci slavnostního otevření „Bosého chodníku“- projektu, 

na který žáci školy obdrželi dotaci od MČ Praha 4 na základě soutěže. Akce se uskuteční 3. 6. 

2019 od 14,30 hod. za účasti médií a zástupců zřizovatele MČ Praha 4, dále bude doprovodný 

program pro žáky a rodiče a další veřejnost. KPZŠ poskytne příspěvek na odměny do soutěží 

apod. 

Další příspěvek plánuje KPZŠ na vybavení dílny, konkrétně nových desek pracovních stolů, po 

upřesnění požadavku pana Mgr. Tkadlčíka. 

Výbor také připomenul, že je možné požádat o sociální příspěvek pro znevýhodněné rodiny na 

účast žáka školy na ŠvP. 

2) Školská rada doplňovací volby 

Předseda požádal delegáty tříd o upozornění rodičů na konání doplňovacích voleb do školské rady 

během třídních schůzek. 

3) Informace k aktuální situaci vedení školy 

Na schůzce se zástupci vedení školy RNDr. Denisovou a Mgr. Vondroušem byli členové výboru KPZŠ 

informování o dlouhodobé pracovní neschopnosti ředitelky školy Mgr. Jandové a situaci s omezenými 

možnostmi zastupování funkce ředitele školy. Pravomoci statutární zástupkyně Dr. Denisové nejsou 

v plném rozsahu vykonávání funkce ředitele školy, a tím je omezen chod školy, například v rovině 

uzavírání pracovně právních vztahů. Výbor, proto navrhl sestavení dopisu na zřizovatele školy 

s upozorněním na neuspokojivou situaci ve vedení školy a s požadavkem na urgentní řešení situace 

řádného výkonu funkce ředitele školy. 



Dále výbor informoval delegáty o výsledcích šetření SCIO, které byly zveřejněny na webových 

stránkách MČ Praha 4 v sekci školství. Jedná se o veřejnou část výsledku šetření Mapa školy. 

V případě detailních dotazů na výsledky a závěry mohou rodiče kontaktovat radní pro školství. 

Zapsala dne 25. 4. 2019: Hana Horejsková 

Schválil: Pavel Poucha 

 


